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OVO JE MOJA ŠKOLA!   

 

Povijest moje škole prilično je duga, 

veliku ulogu pri tom ima željeznička pruga. 

 

Važan je razlog zašto prugu grade, 

ugljenokopi u Konjščini već punom parom rade. 

 

Od tada rudari i vlakom na posao stižu, 

u kasne sate liježu, ranom zorom se dižu. 

 

No mudre glave shvatiše da ovdje šale nema 

koja nove naraštaje za sve složenije poslove spre-

ma. 

 

Rekoše: „Stvorimo budućnost za naše mlade ljude, 

nek u mjestu pitome ljepote nova škola bude!“ 

 

Zamisao potječe od vrsnog stranca, 

ni manje ni više nego jednog Belgijanca. 

 

A trud i rad uvijek dovode do rezultata 

pa prva škola uskoro otvara vrata. 

 

Godinama se grade i šire zgrade nove 

te končano dovode do gradnje škole nove. 

 

Mnoge generacije kroz moju su školu prošle, 

sa svakom od njih su i nove ideje došle. 

                                Sandra Banović,prof. 

Ovdje se nalaze otisci dlanova 

svih učenika i zaposlenika naše 

škole u vrijeme obilježavanja 70 

godišnjice  postojanja. 


